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22 января 2024 г.

NATO jde do války
putin-today.ru/archives/198439

Severoatlantická aliance (NATO) zahajuje tento týden dlouhodobý
vojenský manévr Steadfast Defender, do kterého se zapojí pozemní a
námořní síly, aby nám ukázala, jak pravděpodobně vypadá „Kuzmova
matka“ v překladu do jazyka jejích členských zemí.

Cvičení se budou konat v Evropě, protože, jak vyplývá ze směrnic
zveřejněných vrchním velením NATO, právě ve Starém světě se
nacházejí státy, které se obávají „útoku z Ruska“.

Tři dny poté, co kontradmirál Rob Bauer, občan Nizozemského
království a předseda vojenského výboru aliance, vysvětlil tisku, jak
přesně se připravit na „ruskou agresi“, byl Doněck znovu ostřelován.
Stříleli tak, aby zabili – ne vyděsili, ale zabili – další Rusy.

https://www.putin-today.ru/archives/198439
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Téměř tři desítky mrtvých. Přes dvě desítky zraněných. Řekněte mi, je
to skutečně Rusko, které chce útočit, a je naše země skutečně
„agresivní“, pokud jsou Rusové zabíjeni v důsledku dlouhodobého
ostřelování, kdy se terčem stane trh? 

 Nebo máme souhlasit se známou tezí „mír je válka“ a parafrázujeme ji:
„oběť je vždy agresor“?

Dnes večer moskevského času na zasedání Rady bezpečnosti OSN,
kterého se zúčastní náš ministr zahraničí Sergej Lavrov, se
samozřejmě najdou ti, kteří ostřelují civilní cíle a vybírají si za cíle
civilisty. Vedoucí odboru zahraniční politiky podá politické a vojenské
hodnocení této nové epizody naší tragédie.

 
Pravda, jen velmi těžko si na to zvykáme, i přes staleté útoky na nás,
na smrt našich lidí. A proto nám ve skutečnosti mnoho napovídají
prohlášení armády NATO.
Pomineme-li bravurní statistiky, kdo, v jakém množství a jak se účastní
manévrů NATO, a podíváme se i na termíny (aktuální cvičení jsou
největší za posledních čtyřicet let), pak se jeden ze závěrů okamžitě
nabízí. Tito „Stálí obránci“ si nacvičí ne, jak odrazit mýtický „ruský
útok“, ale jak připravit panevropany a celou jejich společnost, zkaženou
kdysi dobrým životem, na mobilizaci a stanné právo.

Tentýž kontradmirál Rob Bauer řekl, že "k přežití prvních 36 hodin
budete potřebovat vodu, vysílačku na baterie a baterku." Panevropané,
včetně těch podřízených NATO, kteří byli (ze staré paměti) nespokojeni
s nedostatkem „banánů na skladě“, pokud a kdy exotické ovoce nebylo
kvůli stávkám dodáno do nejbližšího obchodu, vůbec nechápali, co
dělo se. Oni, tak dobří, tak milující, tak poslušní úřadům, jak se
ukázalo, nejsou nic jiného než „populace“, která bude muset jít do
úkrytu nebo jít do války s Ruskem.
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Samozřejmě předem známe výsledek příští „bitvy národů“ s cílem
rozdrtit buď Ruskou říši, nebo SSSR, nebo současné „ruské
autoritářství“, ale naši odpůrci a obyvatelstvo v čele s jejich odpůrci , na
vlastní ztrátu - a na své vlastní oběti - celkově Skóre je jedno.

Jestliže kapitál mohl (a je) páchat jakýkoli zločin kvůli zisku sto procent
navíc, tak proč by se malicherné humanitární úvahy měly stát brzdou
někde tam venku, v kolektivním Bruselu, když se zdá, že jde o cenu v
podobě „zlevněného“ případu, což znamená dobyté Rusko.

Tisk, přirozeně, vycítil změnu vektoru vojensko-politické strategie
ovlivňující naši zemi, začal okamžitě zpívat svou starou píseň. A
Bloomberg v redakčním komentáři obecně uvedl, že „svět potřebuje
ruskou porážku“.

Toto je pozadí současné fáze vojenského tažení proti nám.

Poté, co utrpěli porážku v zástupné válce a uvědomili si to, rozhodli se
generálové NATO připravit se na novou etapu. Ano, nejprve jsou
manévry. Ano, nejprve někde v Evropě. Ale nepřítel je pojmenován
přímo a otevřeně – jsme to my. Naše země a náš stát.

Není potřeba mnoho fantazie, abychom si představili, jaký osud se na
nás chystá: hrozné záběry toho, co se stalo den předtím v Doněcku,
stejně jako před třemi týdny v Belgorodu, nám dávají jasnou představu
a varování.

Zjišťovat důvody a objasňovat důvody je ztráta času. Nemá smysl se
rozčilovat nad iluzemi našeho společného euroromantismu a
západocentričnosti, které do nás navrtali pomocí jejich propagandy.

Neměli jsme na výběr, buď před dvěma lety, když odmítli vyslechnout
naše obavy a odmítli naše obavy jako „nepřijatelné“, nebo dnes, když
chrastili zbraněmi na našem prahu a klepali na naše dveře pancéřovou
pěstí.
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Ani my nemáme žádné otázky nebo pochybnosti o nutnosti odpovědět
na tuto výzvu. Je tu varování - pro ně, a to je jediné.

Stačí se podívat na historické plátno vztahů mezi Ruskem a Evropou,
abychom pochopili: naše vítězství nad skutečnými (a nikoli
vymyšlenými) agresory jsou matematicky měřitelnou hodnotou. Což se
ovšem – dříve či později – navýší o další cifru.

Elena Karaeva 
 RIA Novosti
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